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Abstract (en)
[origin: CA2948042A1] The invention relates to a transfer device (10) for removing or transferring a medium out of or into a bottle (20) having a bottle
neck (34) that can be closed by means of a closure (42), comprising a first adapter part (12), which can be positioned on the bottle, and a second
adapter part (14), which interacts with the first adapter part, can be displaced in the longitudinal direction of the bottle, and has a conducting element
(50) for piercing the closure. After the second adapter part (14) has been displaced along the first adapter part in the direction of the closure (42) and
the second adapter part has been locked, the first adapter part (12) is non-releasably fastened to or around the bottle (20).

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Transfervorrichtung (10) zur Entnahme oder Übergabe eines Mediums aus einer oder in eine Flasche (20) mit
Flaschenhals (34), der über einen Verschluss (42) verschließbar ist, umfassend ein an der Flasche positionierbares erstes Adapterteil (12) und
ein mit dem ersten Adapterteil wechselwirkendes in Längsrichtung der Flasche verschiebbares zweites Adapterteil (14) mit einem Überleitelement
(50) zum Durchstechen des Verschlusses. Dabei ist das erste Adapterteil (12) nach Verschieben des zweiten Adapterteils (14) entlang des ersten
Adapterteils in Richtung des Verschlusses (42) und Verrasten des zweiten Adapterteils unlösbar an der Flasche (20) oder um die Flasche herum
fixiert.
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